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          Тема выпускной квалификационной работы: «Анализ условий труда в административных корпусах строительных организаций на рабочих местах, оснащенных ПЭВМ, по результатам проведения производственного контроля». Объект исследования – условия труда на рабочих местах, оснащенных ПЭВМ. Предмет исследования – условия труда на рабочих местах административных корпусов, оснащенных ПЭВМ, в строительной организации. Цель работы – провести анализ и выявить специфику условий труда операторов ПЭВМ в административных корпусах строительных организаций с це-лью их нормализации и предложения мероприятий по улучшению условий тру-да. Методы исследования: постановка проблемы, изучение научных статей, нормативно-правовых актов и документов с результатами деятельности, анализ, синтез, сравнение и индукция. Задачи работы: 1. Проведен анализ условий труда в административных корпусах на строительных предприятиях по программе производственного контроля; 2. Проведен анализ особенностей нормирования факторов производственной среды и трудового процесса в административных корпусах строитель-ных организаций; 3. Предложена нормализация факторов производственной среды; 4. Предложена нормализация факторов трудового процесса. В результате выполнения работы - были предложены мероприятия по нормализации и улучшению условий труда на рабочих местах, оснащенных ПЭВМ, в административных корпусах строительных организаций.
        

        
          The topic of the final qualifying work: "Analysis of working conditions in administrative buildings of construction organizations at workplaces equipped with personal computers, based on the results of production control." The object of the study is working conditions at workplaces equipped with a PC. The subject of the study is the working conditions at the workplaces of administrative buildings equipped with personal computers in a construction organization. The purpose of the work is to analyze and identify the specifics of the working conditions of PC’s employees in the administrative buildings of construction organizations in order to normalize them and develop measures to improve working conditions. Research methods: problem statement, study of scientific articles, normative legal acts and documents with the results of activities, analysis, synthesis, comparison and induction. Tasks of the work: 1. The analysis of working conditions in administrative buildings at construction enterprises within the framework of production control is carried out; 2. The analysis of the features of rationing factors of the production environment and the labor process in the administrative buildings of construction organizations is carried out; 3. Normalization of the factors of the production environment is proposed; 4. The normalization of the factors of the labor process is proposed. As a result of the work, measures were proposed to normalize and improve working conditions at workplaces equipped with personal computers in the administrative buildings of construction organizations.
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